
Vragen van de SP aan wethouder Heller n.a.v. MRA brief; concept afspraken 
Duurzaamheid Top 2021
 (Vragenhalfuur 3 d.d. 19 mei 2021)

Bijgaand een vraag voor wethouder Heller nav de MRA brief: Concept-afspraken 
Duurzaamheid Top 2021 voorgelegd aan colleges in MRA - metropoolregioamsterdam

https://www.metropoolregioamsterdam.nl/concept-afspraken-duurzaamheid-top-2021-
voorgelegd-aan-colleges-in-mra/

Op wel moment en welk wijze gaat het college deze MRA afspraken/kaders bespreken? En 
voorleggen aan de gemeenteraad Hilversum om zodoende input en een Hilversumse 
raadszienswijze dan wel kader stelling of gedachten op te halen? Zeker gezien dit in de 
bijeenhoudende brief geadviseerd wordt. 

Met vriendelijke groet,
Fractie SP
Bianca Verweij
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